
Comitè per a la millora de la Neteja i la gestió de 

Residus de Terrassa – CNR

Acta de la reunió del Plenari del dia 31 de març de 2022

Sessió: cinquena reunió del Plenari
Dia: 31/03/22
Hora: 18:00 h
Lloc: Centre Cívic Ca n’Aurell

Assistents

Entitat Assistents
Regidora del Servei de Neteja i Gestió de Residus Lluïsa Melgares
Grup Municipal  Socialista Josefina Merino
AAVV Vallparadis Valentí Pou Esquius
Associació ECOINSERCIO Xavier Casas Caba
AVV Barri Segle XX Xavier Vives Batlle 
AVV Barri Segle XX Salvador Pérez Riera  
AVV de Can Palet de Vista Alegre Diego López
Colectivo parad@s Jordi Trujillo
AVV La Maurina Pere Macià Sabater
Cambra de Terrassa Juan José López i García 
(CGT) d' Eco-Equip SAM Pere Llorent Cabrera 
CCOO d' Eco-Equip SAM Montserrat Doblas Cercós

Convidats

Entitat Assistents
Grup Municipal Junts per Terrassa Marta Sánchez *
Directora de l'Àrea d'Urbanisme i Sostenibilitat Cristina Escudé
Gerent d'Eco-Equip SAM Josep Miquel Colomer
Directora de Serveis Territorials i Seguretat Rosa Sanz
Directora del Servei de Medi Ambient Anna Crispi
Cap del Servei del Canvi Climàtic Laia Font

No assisteixen

Entitat Assistents
Grup Municipal Ciutadans No avisa
Grup Municipal ERC-MES No avisa
Associació Comerciants Terrassa Centre Avisa que no podrà assistir-hi
CECOT No avisa
AVV Font de l’Espardenyera No avisa
Fridays for Future Terrassa No avisa
Buzón Verde No avisa
FAVT No avisa
Colectivo Ciudadano CUIDEM Ca N'Anglada No avisa
AVV Les Martines No avisa
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AVV de Can Tusell No avisa
AVV Pla de Bon Aire No avisa
AVV Can Parellada No avisa

En aquesta sessió plenària només es van poder tractar els punts de caràcter informatiu de 
l’Ordre del Dia, per la manca de quòrum, que no va permetre comentar i votar els punts 2, 3, 4 i
6.

Els punts comentats van ser el 5, 7 i el 8.

El punt 5 feia referència a la informació dels grups de treball, “Fiscalitat” i “Models alternatius”. 
Diego López, com a dinamitzador del grup de “Fiscalitat”, va informar sobre la reunió feta entre 
els seus membres. I la Sra. Josefina Merino va informar, amb relació al de “Models” i davant 
l’absència inicial del dinamitzador, en Jordi Trujillo, va informar sobre la reunió feta amb els 
membres del grup.

Punt 7. Com està l’Auditoria de Gestió d’eco-equip?

L’Anna Crispi informa al Ple que ja s’ha adjudicat l’encàrrec a una empresa i que està previst 
que la feina  a fer es faci en sis mesos.

L’Anna indica que l’encàrrec és doble. S’ha de fer l’auditoria i alhora la revisió de l’actual 
contracte programa.

El treball de l’empresa es divideix en tres fases:

I. Sol·licitud d’informació. Revisió de la informació rebuda. Nova sol·licitud d’informació, si 
s’escau.

II. Amb l’auditoria a la mà, el contracte programa vigent i l’actual Pla de Prevenció i Gestió de 
Residus,  referenciar-ho tot als nous objectius que s’estableixen amb la nova directiva de la
Unió Europea sobre residus, la 2018/851, recentment transposada per l’Estat espanyol.

III. Definir un nou contracte programa

Es matisa l’abast del contracte programa. En ell s’ha d’explicitar què és el que ha de fer Eco-
Equip (objectius, indicadors, etc.). És l’Ajuntament qui ha de definir i planificar la prestació 
d’aquest servei.

Punt 8. L’acord adoptat al Ple Municipal amb relació a la neteja continuada dels contenidors de 
recollida de residus emplaçats a la via pública

El Xavier Vives insta a l’Ajuntament a preparar el pla d’execució d’allò acordat en el Ple 
Municipal el més aviat possible.

L’Ajuntament entén que això s’ha d’incloure en el contracte programa. A efectes pràctics, això 
significaria no tenir el pla d’acció fins a finals d’any.
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El Xavier Vives manifesta que això va en contra d’allò aprovat en el Ple Municipal i que, a més, 
al ser un tema suficientment tractat i documentat, també tècnicament -informe DataAmbient del 
2018-, es pot avançar l’elaboració del pla.

L’Ajuntament, finalment, s’hi avé a fer-lo ja. En aquest punt, l’Ajuntament proposa una nova 
redacció del text: L’Ajuntament, finalment, s’avé a començar ja a treballar en el pla de neteja de
contenidors que, posteriorment, s’hi incorporarà al contracte programa que ara es revisa.

I sense cap més tema, va finalitzar la sessió plenària.


